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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Boršić (HDZ) je na 29. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Kad gledamo onu cestu koja je napravljena, onaj odvojak, idemo od Rapca pa prema Ripendi, 
prolazimo kraj Due fratelli i idemo prema Montozi, Smolići, pripremljena je cesta ali nije 
završena, a i tamo kada se sagledava onaj put prema Smolićima unutra, ono je katastrofa. Ne 
znam u kojoj smo fazi, na koji način se planira riješiti i kada će se pristupiti tome.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Zahvaljujem na postavljenom pitanju i potpitanju. To su dva pitanja ali ćemo odgovoriti, 
vijećnik ima pravo na dva. Najprije da definiramo prvu dionicu a to je od Due fratelli pa do 
skretanja za gornji Rabac kod špine. Ta dionica je proširena nakon dugi niz godina. Znamo da 
je bila nesigurna, opasna. Stalno su ljudi pitali da je nepregledna i zahvaljujem prije svega 
Županijskoj upravi za ceste koji su ušli u tu investiciju prošlog proljeća i odradili su taj dio 
širenja. Dogovoreno je bilo onda da ćemo to doasfaltirat. Doasfaltirano je do Due fratelli, a 
ostatak od Due fratelli do špine će se doasfaltirat u idućim mjesecima. Nedavno je bio i 
ravnatelj Županijske uprave za ceste, gospodin Stankić na Radio Labinu pa je dao procjenu 
da će biti u toku ove zime. Da li će biti do dvanaestog mjeseca, teže. Da li će biti prvi, 
vjerojatnije. Kompletna ta dionica će se raširiti na onoj lijevoj strani i to će biti doasfaltirano. 
Naglašavam, zajedničkom investicijom Grada Labina i Županijske uprave za ceste. Procjena 
je nekih 50-ak tisuća eura to doasfaltiranje. Svatko će dati po 25, a vjerojatno će na kraju biti i 
više. U tom segmentu, kada budu izvođači radili na toj relaciji, moguće je da ćemo probati 
dogovoriti da se prema Montozima, na par mjesta sanira navedena dionica koja je uža 
prometnica, nerazvrstana cesta koja ima određenih nedostataka, prema Smolićima pogotovo. 
Vjerujem da ćemo i taj dio uspjeti nekako, reći ću tu riječ, sanirati, da ne bi netko krivo shvatio 
da ćemo ići u neke velike zahvate ali sanirati svakako.“ 
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